
 

Interpellationssvar- Upphandlingspolicy 
Vi tackar Fredrik Sirberg och Socialdemokraterna för denna interpellation. Området för 
upphandling är ett viktigt område för alla kommuner inte minst Ekerö kommun. Att 
säkerställa att kommuninvånarnas pengar förvaltas så bra som möjligt är naturligtvis något 
som Ekeröalliansen och kommunen står för. 

Vi måste kontinuerligt stärka rutiner och kontrollapparater för att i möjligaste mån hantera 
dessa frågor på bästa sätt. Upphandlingsenhetens kompetens och personal är god och gör 
ett fantastiskt arbete. Kompetensförsörjning inom detta område är dock ett problem då 
många kommuner i Stockholmsregionen är expansiva. Jag håller med Fredrik om att 
kompetensförsörjningen kommer att bli en stor utmaning för kommunerna i framtiden, inte 
bara inom upphandlingsområdet. Kommunens processer och resurser för upphandling är 
begränsade, varför ett förbättringsarbete är ständigt aktuellt. En ny upphandlingspolicy är 
under upparbetande. Kommunstyrelsens arbete att hålla uppsikt över samtlig verksamhet 
begränsas inte till upphandlingsenheten. KSAU och KS hanterar med jämna mellanrum   
upphandlingar då de även diskuteras som rutiner. Själva granskningen av våra verksamheter 
sker inom ramen för revisionen. Givetvis ska all lagstiftning inom detta område alltid följas.

Klicka här för att skriva en sammanfattning.

Adam Reuterskiöld (M)
Kommunstyrelsens ordförande 
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